
 

Møteprotokoll 
 

 

Utvalg: Formannskap 
Møtested: Kommunestyresalen, Skjervøy rådhus 

Dato: 01.06.2015 

Tidspunkt: 10:15 

 

Følgende faste medlemmer møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Torgeir Johnsen Ordfører SP 

Ingrid Lønhaug Varaordfører SV 

Kari-Ann Olaisen MEDL KP 

   

   

Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 

Navn Funksjon Representerer 

Leif-Peder Jørgensen MEDL SP 

Mona Jørgensen MEDL H 

Einar Lauritzen MEDL AP 

Ørjan Albrigtsen MEDL KP 

 

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

Dag Hugo Lorentzen Leif-Peder Jørgensen SP 

Vidar Langeland Mona Jørgensen FrP 

Irene Toresen Einar Lauritzen AP 

Peder André Amundsen Ørjan Albrigtsen KrF 

 

 

 

Merknader til innkallingen:  
- Spørsmål om varslet sak om samferdsel ikke sendt ut på forhånd (Vidar Langeland) 

o Saken ble delt ut i møtet 

- Med merknad, innkallingen godkjent 

Merknader til sakslista:  

- Ny sak ang brev fra Helse Nord ang organisering av sykestuer (Ingrid Lønhaug og Irene 

Toresen) 

o Saken ble behandlet ifm sak 34/15, Oppfølging BØP 

- Brev til ordfører angående søppel ved Nordic Intermaritime (Ingrid Lønhaug)  

o Saken ble behandlet ifm sak 34/15, Oppfølging BØP 

- Med merknader, sakslista godkjent 

 

 

 

  



Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

Cissel Samuelsen Rådmann 

Espen Li Økonomisjef 

Arild Torbergsen Kultur- og undervisningssjef 

Kjell Ove Lehne Teknisk sjef 

 

 

Underskrift: 
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka er i samsvar med det som ble 

vedtatt på møtet. 

 

 

 

Torgeir Johnsen   Irene Toresen   Peder André Amundsen 

 

 

                                         

  



Saksliste 

 

Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr 

31/15 Godkjenning av årsregnskap og årsmelding 2014  2015/667 

32/15 Økonomirapportering vår 2015  2015/691 

33/15 Investeringsrapport vår 2015  2015/691 

34/15 Oppfølgingsrapport nr 4, BØP 2015-18  2015/425 

35/15 Søknad om akvakulturtillatelse for matfisk på ny 

lokalitet "Follesøy" 

 2015/568 

36/15 Søknad om å slå sammen to tomter i Ørneveien  2015/833 

37/15 Prioritering av samferdsel i Skjervøy kommune  Ettersendes 

38/15 Referat   

RS 15/15 Strandveien 19: søknad om rivning, 

fasadeendring, påbygg og tilbygg på gnr 69 bnr 

527 

 2015/752 

RS 16/15 Søknad om rehabilitering av kai Skaret gnr 66 bnr 

31 

 2015/750 

RS 17/15 Skoleveien 26: represjon av bygningsteknisk 

installasjon samt innsetting/montering av 2 

branndører EI 60 gnr 69 bnr 1 

 2015/828 

RS 18/15 Strandveien 4: søknad om 

endring/omprosjektering av eksisterende tak på 

gnr 69 bnr 1 fnr 825. 

 2015/181 

RS 19/15 Haugnes: søknad om oppføring av tilbygg gnr 58 

bnr 24 Haugnes 

 2015/808 

RS 20/15 Søknad om tillatelse til salg av pyrotekniske varer  2015/794 

RS 21/15 Søknad om tillatelse til handel med pyroteknisk 

vare 

 2015/794 

RS 22/15 Faktiske utgifter og finansiering sett i forhold til 

kostnadsoverslag og finansieringsplan 

 2015/903 

RS 23/15 Rapport fra prosjekt "Norskopplæring for 

arbeidsinnvandrere" 2012-2015 

 2015/903 

RS 24/15 Nordveien 28: søknad om dispensasjon for 

oppføring av tilbygg gnr 69 bnr 791 

 2015/179 

 

 

  



31/15 Godkjenning av årsregnskap og årsmelding 2014 2015/667 

Saksprotokoll i Formannskap - 01.06.2015  

Behandling: 

Innstillingen enstemmig bifalt.  

Vedtak: 

Årsregnskap og årsmelding for 2014 godkjennes. 

 

Rådmannens innstilling 

Formannskapet innstiller at kommunestyret gjør følgende vedtak: 

 

1. Årsregnskap og årsmelding for 2014 godkjennes. 

 

32/15 Økonomirapportering vår 2015 2015/691 

Saksprotokoll i Formannskap - 01.06.2015  

Behandling: 

Innstillingen enstemmig bifalt.  

Vedtak: 

1. Økonomirapporten tas til etterretning og budsjettreguleringer vedtas i tråd med skjema 

datert 22.05.15 

2. Rammeøkningene til etatene godkjennes i tråd med budsjettskjema 1A og 1B. 

3. Endringer i bemanningsplanen godkjennes i tråd med fremlagte oversikt. 

 

Råmannens innstilling 

1. Økonomirapporten tas til etterretning og budsjettreguleringer vedtas i tråd med skjema 

datert 22.05.15 

2. Rammeøkningene til etatene godkjennes i tråd med budsjettskjema 1A og 1B. 

3. Endringer i bemanningsplanen godkjennes i tråd med fremlagte oversikt. 

 

33/15 Investeringsrapport vår 2015 2015/691 

Saksprotokoll i Formannskap - 01.06.2015  

Behandling: 

Forslag fra Vidar Langeland (Frp) 

- Saken utsettes pga det ikke er avklart om tiltakene lastebilfinansieringen skal 

omprioriteres til, er lovlig som investeringstiltak.  

Vedtak:  

- Utsettelsesvedtaket enstemmig vedtatt.  



Vedtak: 

Saken utsettes pga det ikke er avklart om tiltakene lastebilfinansieringen skal omprioriteres til, 

er lovlig som investeringstiltak.  

 

Rådmannens innstilling 

Formannskapet innstiller at Kommunestyret gjør slikt vedtak: 

 Kommunestyret tar økonomirapporten til etterretning og vedtar reguleringer i tråd med 

budsjettskjema datert 22.05.15 

34/15 Oppfølgingsrapport nr 4, BØP 2015-18 2015/425 

Saksprotokoll i Formannskap - 01.06.2015  

Behandling: 

Ang punkt 9, sykestuekompensasjon – brevet fra Helse Nord 

- Vidar Langeland, Ingrid Lønhaug og Irene Toresen utarbeider svarbrev til Helse Nord 

 

Ang punkt 10: klimaklubben - brevet fra Ingrid Lønhaug (søppel) 

- Rådmannen gjør en grovkartlegging av søppel og tilskriver bedrifter / grunneiere. 

Vedtak: 

- Vidar Langeland, Ingrid Lønhaug og Irene Toresen utarbeider svarbrev til Helse Nord 

- Rådmannen gjør en grovkartlegging av søppel og tilskriver bedrifter / grunneiere. 

 

For øvrig tar formannskapet rapporten til etterretning. 

Rådmannens innstilling: 

 Formannskapet tar rapporten til etterretning. 

 

35/15 Søknad om akvakulturtillatelse for matfisk på ny lokalitet "Follesøy" 

2015/568 

Saksprotokoll i Formannskap - 01.06.2015  

Behandling: 

Innstillingen enstemmig bifalt.  

Vedtak: 

Ut i fra saksopplysninger og vurderinger gjort i saken, finner Skjervøy kommune å kunne 

anbefale positiv behandling av søknaden om ny oppdrettslokalitet på ”Follesøy”. 

 

Rådmannens innstilling 

Formannskapet gjør slikt vedtak: 

 

Ut i fra saksopplysninger og vurderinger gjort i saken, finner Skjervøy kommune å kunne 

anbefale positiv behandling av søknaden om ny oppdrettslokalitet på ”Follesøy”. 



 

36/15 Søknad om å slå sammen to tomter i Ørneveien 2015/833 

Saksprotokoll i Formannskap - 01.06.2015  

Behandling: 

Innstillingen enstemmig bifalt.  

Vedtak: 

Søknad om å få slå sammen tomt 38 og 39 i Ørnveien godkjennes. Det er lagt vekt på at det vil 

gjøre adkomsten til tomta lettere. 

 

Teknisk sjefs innstilling 

Planutvalget gjør slikt vedtak. Søknad om å få slå sammen tomt 38 og 39 i Ørnveien 

godkjennes. Det er lagt vekt på at det vil gjøre adkomsten til tomta lettere. 

 

37/15 Prioritering av samferdsel i Skjervøy kommune 

Saksprotokoll i Formannskap - 01.06.2015  

Behandling: 

MØTEREFERAT FRA SAMFERDSELSUTVALGET I SKJERVØY KOMMUNE 21.05.2015 

 

Innkalling ble sendt ut 23.04.2015, 

Hensikten med møte var å lage ei prioriteringsliste på viktige samferdsels tiltak/utbedringer vi 

ønsker i vår kommune, samt lage en strategi for videre arbeid med samferdselsutfordringer. 

Dette på oppfordring fra Skjervøy kommunestyre, 18.03.2015. 

 

Medlemmer i utvalget, Roy Waage, Irene Toresen, Håvard Høgstad, Svein Roger Karlsen og 

Kurt Einar Karlsen, samt undertegnede. Dere ble tilskrevet 09.04.2015, og alle takket ja til å 

være med videre. 

 

Følgende møtte 21.05.2015:  Roy Waage, Irene Toresen, Kurt Einar Karlsen, Håvard Høgstad 

og Torgeir Johnsen. 

 

Kortsiktige prioriteringer: Her var utvalget samstemt på at «Langbakken» og «Storstein-, 

Arnøy- og Laukøyforbindelsen» hadde høy prioritet.  Reguleringsplan Langbakken er ferdig, og 

Fylkeskommunen har lovet å ha saken oppe i junimøte 2015 med tanke på finansiering. Viktig 

at vi som kommune følger opp dette og presser på slik at prosjektet kan få oppstart inneværende 

år. 

Arnøyferga, og dens åpningstid er en utfordring og en flaskehals for allerede eksisterende 

trafikanter som er avhengig av dette sambandet. Annonsert økt aktivitet fra Arnøylaks slakteri, 

samt kaiutbygging ved anlegget til samme selskap på Lauksundskaret, vil forverre dette 

problemet ytterligere, om ikke helt gjøre det umulig for Arnøylaks å klare sine forpliktelser 

ovenfor sine kunder. Når det gjelder dette så ble det bestemt at Torgeir Johnsen og Håvard 

Høgstad fatter et brev til fylkesråd for samferdsel Ivar B Prestbakmo, og ber om konkret 

tilbakemelding på hvordan fylket tenker dette løst. 



 

Fylkesveg 866, ble også nevnt som en helhetlig stort prosjekt som må fram i 

prioriteringsrekkefølgen fra Skjervøy kommunen. Her bør vi i lag med andre kommuner i 

regionen få utarbeidet et notat/rapport på bruken av veien, dagens trafikk. Dette for å synliggjøre 

behovet for oppgradering samt sikringstiltak som kreves etter dagens normer på veier som er så 

hard belastet med tung trafikk. Statistisk skulle det ha skjedd flere store ulykker på denne veien, 

med den trafikken vi har i dag. Her haster det å få synliggjort behov for rask oppgradering. 

Vi er opplyst om at Troms Fylkeskommune har bestilt en slik rapport for hele fylket, som skal 

utarbeides av Transportutvikling i Narvik, og her vil representanter fra samferdselsutvalget i 

Skjervøy kommune, rette en henvendelse til oppdragsgiver med spørsmål om mulighet for et 

«dypdykk» angående hva rører seg i vår region. 

Det er viktig at en upartisk utreder lager en slik rapport, og at vi som kommune fronter dette 

ovenfor fylkesråd for næring, slik at vi får denne strekningen fram i køen, når det gjelder 

prioriteringer fra fylket. 

Hurtigbåt Skjervøy – Tromsø med anløp av Arnøy, Laukøy og Vorterøya bør frontes som en 

viktig prioritering. Flere daglige turer Skjervøy – Tromsø, samt signalanløp av Nikkeby for å 

slippe at pasienter til Unn må ha drosje fra Lauksundskaret – Arnøyhamn. 

 

Langsiktige prioriteringer: 

Arnøy- og Laukøyforbindelsen… Her må rassikring på Arnøya også vies oppmerksomhet, helst 

også som kortsiktig tiltak, men også sett i forbindelse med fastlandsforbindelsen. 

 

Formannskapet sluttet seg enstemmig til referat fra møtet i samferdselsutvalget med utvalgets 

prioriteringer.  

Vedtak: 

Formannskapet sluttet seg enstemmig til referat fra møtet i samferdselsutvalget med utvalgets 

prioriteringer.  

  



38/15 Referat / 

Saksprotokoll i Formannskap - 01.06.2015  

Behandling: 

Ang RS 16/15, rehabilitering av kai Skaret 

- Vidar Langeland ba om å få sin habilitet vurdert (ansatt i Arnøylaks AS) 

- Enstemmig erklært habil.  

 

Innstillingen enstemmig bifalt.  

Vedtak: 

Referatsakene referert og behandlet. 

 RS 15/15 Strandveien 19: søknad om rivning, fasadeendring, påbygg og tilbygg på gnr 69 

bnr 527 2015/752 

RS 16/15 Søknad om rehabilitering av kai Skaret gnr 66 bnr 31 2015/750 

RS 17/15 Skoleveien 26: represjon av bygningsteknisk installasjon samt 

innsetting/montering av 2 branndører EI 60 gnr 69 bnr 1 2015/828 

RS 18/15 Strandveien 4: søknad om endring/omprosjektering av eksisterende tak på gnr 

69 bnr 1 fnr 825. 2015/181 

RS 19/15 Haugnes: søknad om oppføring av tilbygg gnr 58 bnr 24 Haugnes 2015/808 

RS 20/15 Søknad om tillatelse til salg av pyrotekniske varer 2015/794 

RS 21/15 Søknad om tillatelse til handel med pyroteknisk vare 2015/794 

RS 22/15 Faktiske utgifter og finansiering sett i forhold til kostnadsoverslag og 

finansieringsplan 2015/903 

RS 23/15 Rapport fra prosjekt "Norskopplæring for arbeidsinnvandrere" 2012-2015 

2015/903 

RS 24/15 Nordveien 28: søknad om dispensasjon for oppføring av tilbygg gnr 69 bnr 791 

2015/179 

 


